
Referat af bestyrelsesmødet den 27/4-2022 

Referent: Lise-Lotte  

 

1) Konstituering 
a. Da Pablo har valgt at trække sig fra bestyrelsen, og der samtidig manglede et medlem, blev 

det besluttet at de 2 suppleanter Simon og Sussie fremover er menige 
bestyrelsesmedlemmer. 

b. Vi konstituerer os på følgende måde: 
Formand – Lise-Lotte  
Kasser - Ivar 
Næstformand – Mikkel 
Trafik og infrastruktur – David formand 
Miljø og natur, Mikkel, Christel, Annbritt (Kystsikring, Skovrejsning, udvikling af 
naturen 
Kommunikation (Sussie, Annette Reese) 

c. Adresselisten er opdateret med de nye navne 
d. Sussie og Simon skal have adgang til vores g-mail 

 
2) Evaluering af generalforsamlingen 

a. Næste år bør der ske noget, der kan tiltrække folk fra Skæring. Generalforsamlingen bør 
pakkes ind i noget der har almen interesse. 

3) Formandsmødet den 24. marts 2022 
a. Det indlæg Steen Stavnsbo’s holdt til mødet skal deles med resten af bestyrelsen, hvis det 

kan lade sig gøre at få det tilsendt (Lise-Lotte undersøger) 
b. Facebook gruppen ”hjerte for Århus” er en gruppe for fællesrådene i Århus, men gode råd. 
c. Andre fællesråd har arbejdet med beskrivelse af, hvad der er deres områdes karakteristika. 

Dette blev vi også enig om, skal være vores tilgang, Lise-Lotte ser om hun kan få et par 
eksempler fra andre fællesråd tilsendt.  

4) Referat af mødet med mobilitet  
a. Der blev nævnt flere kontaktpersoner hos kommunen. F.eks. er det Martin Løv hvis vi vil 

drøfte noget om cykelstier, skolevej analyser er det Martin Splid. Se vi blev enig om at få 
udarbejdet en liste over personer hos kommunen der er relevante (Mikkel vil starte denne 
liste) 

b. I forhold til hastighed, kan man ikke inden for lovgivningen sætte 50 km skilte op inde i 
byzonen. Men man kan skilte op eller skilte ned (= enten 40 km eller 60 km) 

c. Der er blevet arbejdet en del med lysregulering ved Grenåvej, for at sikre at både ælder og 
børn kan nå over krydset inden det bliver rødt 

d. Der vil blive en forsøgsordning i noget af Skæring mht strækninger med kun 40 km i timen 
e. Ved Vorrevangs Alle vil der blive lavet en sti ved fodboldbanen 
f. Ønsker man at vide noget om hvordan belysningen bliver i Skæring kan man søge 

informationer på Århus kommunes hjemmeside ”belysningsstrategi” 
g. Opfølgning på hvad sker med grunden bagved Føtex, Mikkel vil undersøge   
h. ”Borgertip” app’en brug den, og annoncere det på facebook/ Kommunikation 
i. Busvejen foreslået åben af kommunen 



5) Forventninger til det kommende år 
a. Hvad skal vi arbejde med 

i. Lokale karakteristika få inspiration fra andre fællesråd / Lise-Lotte skaffer til næste 
møde 

ii. Finde 1-2 større ting vi vil arbejde med og få aktiveret lokale befolkning 
1. Skæring mangler en kirkegård 

iii. Lave en ”Survey Monkey” – 5 spørgsmål om hvad beboerne i Skæring vil at vi skal 
arbejde med. 

iv. Emnet drøftes på næste møde. 
v. Fastlæggelse af de næster møder 

1. Onsdag den 1/6 kl 19.30 
2. Torsdag den 30/6  kl 19.30 
3. Tirsdag den 30/8 kl 19.30 
4. Mandag den 26/9 kl 19.30 
5. Tirsdag den 1/11 kl 19.30 
6. Onsdag den 30/11 kl 19.30 
7. Torsdag den 26/1 kl 19.30 
8. Mandag 6/3 kl 19.30 
9. Generalforsamling tirsdag den 28/3 kl 19 

6) Nyt fra 
a. Mikkel har listen over grundejerforeninger / Den tager han med til næste møde 
b.  Opfølgning på ansøgning om tilskud fra kommunen/ Ivar 
c. Lise-Lotte kontakter Sussie Pagh  
d. Post på vores facebook side 

i. Ok til reklame for valg tilforordnet til valget den 1/6 
ii. Nej, til borgerhus 

 


